
 
 

 חברת פגסוס שלום,
 

 ברצוני להגיב על עבודת ההדרכה ואחריות על הקבוצה בטיול שנעשתה ע"י המדריך אריאל כהן.

 זמן רב שלא נפגשתי עם מדריך מטעם חברת פגסוס בעבודת ההדרכה שממצה כך את תפקידו.
הארוך זה בא לידי ביטוי בליווי המטיילים משעת הקיצתם בבוקר ועד הליכתם לישון בתום היום 

 והמהנה בטיול.
כולל את ארוחת הבוקר הטובה והנסיעות באוטובוס, הפסקות קפה+ הטיולים הרגליים שלנו רבים 

 ו"המדרגות".
 

הסיפורים המעניינים על כל המקומות בהם טיילנו או חלפנו בדרכנו עם האוטובוס במשך היום ועד 
 שהגענו למלון לארוחת הערב והליכה לשינת הלילה.

 
הרצון להקנות לכל מטייל את הידע שיש לו על המקומות שביקרנו ולוודא שכל מטייל יקבל הדרכתו ו

 את מה שמגיע ויהנה מכך.
 מעולה! -אריאל הביא את תכניתו לתפקיד כמדריך ברמה גבוהה עם ציון

 
 אני סבורה שאיני היחידה שחושבת כך, רבים הסכימו איתי.

ם ילמדו אולי מצורת עבודה זו אותה מבצע המדריך כדאי לציין זאת בחברה בכדי שמדריכים אחרי
 אריאל כהן.

 
 תודה רבה לחברת פגסוס

 תבורכו על עבודתכם ועל טיולים נוספים כאלו בעתיד.
 

 בברכה,
 המטיילת ורדה גולדמן.

 


